be valid for three (3) years, automatically renewed for a further period of two (2) years. Either Party may terminate this Memorandum of Understanding by means of a written notice to the other Party. Termination will take effect three months following the date of notification and will not affect activities already under implementation.

Signed in Beijing and Copenhagen, in duplicate, on November 26<sup>th</sup>, 2021, in the Chinese and English languages, both texts being equally authentic.

- # 13782

FOR THE MINISTRY OF ECOLOGY AND ENVIRONMENT OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA FOR THE MINISTRY OF CLIMATE, ENERGY, AND UTILITIES OF THE KINGDOM OF DENMARK 商业开发;

E. 本谅解备忘录在双方签署后生效。本谅解备忘录的有效期为三(3)年,将自动续期两(2)年。任何一方均可通过向另一方发出书面通知来终止本谅解备忘录。终止自书面通知之日起三(3)个月后生效,对已实施活动不具备追溯力。

本谅解备忘录于2021年11月26日在北京和哥本哈根签署,一式两份,以中文和英语两种语言书就,两个版本具有同等效力。

1117

中华人民共和国

生态环境部

丹麦王国

气候、能源与能效部